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Vragen van het lid Merkies (SP) aan de Minister van Financiën over het 
AFM-rapport Productonderzoek Contracts for Difference (ingezonden 
17 februari 2015) 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het AFM-rapport Productonderzoek Contracts for 
Difference1 en de artikelen «Gat in toezicht op prijsgokkers»2 en «AFM noemt 
CfD’s «zeer risicovolle producten»?3 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat beleggers vaak niet de mogelijkheid krijgen om bij een 
ingenomen CfD-positie bescherming in te bouwen tegen een restschuld?4 

Vraag 3
Deelt u de opvatting van de AFM (Autoriteit Financiële Markten) dat het niet 
wenselijk is wanneer CfD’s agressief in de markt worden gezet waarbij een 
brede groep – waaronder ook beleggers met weinig kennis, ervaring, 
risicobereidheid en vermogen – wordt aangesproken?5 Zo ja, welke maatrege-
len gaat u treffen om te zorgen dat de aanbevelingen die de AFM op dit punt 
doet, worden uitgevoerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welke maatregelen gaat u treffen tegen wervende activiteiten (waaronder 
advertenties in zoekmachines en social media) van aanbieders van CfD’s 
waarbij geen aandacht wordt besteed aan de mogelijke risico’s van de 
aangeboden CfD’s? 

Vraag 5
Acht u het wenselijk dat aanbieders van CfD’s die in Nederland actief zijn, niet 
onder toezicht van de AFM staan? Wilt u uw antwoord toelichten? 

1 AFM rapport, Productonderzoek Contracts for Difference. Bevindingen en aanbevelingen, 
13 februari 2015.

2 Het Financieele Dagblad, 13 februari 2015, p. 1.
3 Ibid., p. 21.
4 AFM rapport, Productonderzoek Contracts for Difference. Bevindingen en aanbevelingen, 

13 februari 2015, p. 6.
5 Ibid., p. 6–7.
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Vraag 6
Wat is uw reactie op de conclusie van de AFM dat de vergunningverlenende 
toezichthouder niet ingrijpt wanneer deze aanbieders, die onder een Europees 
paspoort in Nederland opereren, de Europese regels onvoldoende naleven? 

Vraag 7
Is er naar aanleiding van het contact dat AFM met de betreffende buiten-
landse vergunningverlenende toezichthouders heeft opgenomen, verbetering 
opgetreden in het toezicht op de aanbieders van CfD’s? 

Vraag 8
Wat hebben de betreffende buitenlandse vergunningverlenende toezichthou-
ders gedaan met de waarschuwing die de Europese toezichthouders ESMA 
en EBA in 2011 hebben doen uitgaan? Welke stappen heeft ESMA verder 
ondernomen?
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